
Protokoll fört vid Rasbo i Samverkans styrelsemöte den 18 januari 2024 i Stavby
bygdegård

Närvarande: Britt Sofi Karlsson, Birgitta Olsson, Esbjörn Forslund, Maiken Franksson Lindkvist

§ 1 Till ordförande valdes Britt Sofi Karlsson som öppnade mötet.

§ 2 Till mötets sekreterare valdes Britt Sofi Karlsson

§ 3 Till protokollsjusterare valdes Birgitta Olsson

§ 4 Dagordningen godkändes med undantag av § 4, 5 och 9 som AU får behandla och 
återkomma med på nästa möte.

§ 5 Beslutade att vi ska ansöka om att bli ett Bygderåd. AU förbereder

§ 6 Belutade att söka kommunalt bidrag likt tidigare år. AU förbereder

§ 7 Enligt uppgift ska buss 118 ställas in från mitten av juni till mitten av augusti. Detta kommer
att göra att många äldre kommer bli helt isolerade. Vi ber AU göra en skrivelse till 
regionen med följande argument.
Det kommer att bli 600 meter längre till busshållplatsen för Gåvstas del och Vallbyslingan 
blir det för många 1 till 2 kilometer längre.  Besökare till Vigmund är oftast äldre och 
Vårdcentralen brukar vara sommarstängd. Det betyder resor till Gränby Vårdcentral.
Äldre och barn boende på Vallbyslingan blir också isolerade. Att cykla till bussen på den 
vägen är trafikfarligt.

§ 8 Vi diskuterade vårens temamöten. Möte med föreningarna tyckte vi det var dags för nu.
Vi föreslår ett möte i Hall2000 den 4 mars kl 18.00.  Britt Sofi skriver en inbjudan som vi
skickar till alla föreningar. Vi vill ha in anmälan av de som kommer så beställer vi pizzor.
Vi ska trycka på de samordningsvinster föreningarna kan göra och försöka få med digitala 
gruppen. Något nytt som kommit är Svenska lag. Att rekrytera ledare är också en viktig 
punkt.

§ 910 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet

Dag som ovan

Britt Sofi Karlsson Birgitta Olsson
Sekreterare Justerare


